
 

 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse Ban- och anläggningskommittén 2023  
 

Under 2023 har vi haft ett antal medlemmar som hjälpt till att klippa gräset runt 

Kilastugan efter ett schema som styrelsen lagt, vilket har fungerat bra.  

Gräs- och busk-klippning har gjorts vid behov runt elljusbanan under året och 

det har också fungerat bra.  

Längs med 10- och 15 km- spåren har det under året gjorts insatser.  

Tidigt i våras fick vi hjälp av Naturvårdslaget att grusa upp och dränera vissa 

sträckor, framförallt på sträckan mellan Skogavägarna. Sedan har det gjorts 

löpande insatser, där nedblåsta träd, sly mm har tagits om hand och framförallt 

gräsröjning längs med alla spår. Vi har sett över uppmärkningen av samtliga 

spår och även förbättrat där det har behövts.  

Under året har vi fått mycket positiv respons över våra fina banor, både från 

våra medlemmar men framförallt från folk som kommer hit från andra ställen 

och använder dem. Vi hoppas att det ska fortsätta så även i framtiden.  

 

 

 

Ban- och anläggningskommittén 

genom Mathias Isaksson 
 


